
 

 

 

Referat:  Bardu Hund Medlemsmøte 17.04.24 

 

Møtested: Kommunestyresal 

Møteleder: Elin Uhre 

Referent: Jutta Maurer 

 

Møtevarighet: kl.19.00- 21.30 

 

Tilstede: Elin Uhre, Linda Haugseth, Birgit Alhaug, Kristin Olsen, Stina Bakken, Hanna 

Helene Jenssen, Kyrre Halvorsen, Maja Furuly, Gry Lise Elstad, Tone Kristiansen, Emma 

Norberg, Rina Jæger, May-Hege Molund, Hilde Eggen, Charlotte Christin Holm Sørli, 

Ramona Johannessen, Jutta Maurer. 

 

1. Orientere om aktivitetene vi allerede har i klubben 

Elin opplyste om aktivitetene som har vært i klubben som for eksempel 

Norswork-, utstillings-, lydighets-, rally-, agility- og momenttrening.  At 

treningshallen har vært brukt mye.  

 

2. Treningshallen og hva fastavtaleordning er 

Det kommer fram at mange i klubben er meget fornøyd med treningslokaler. 

Det har vært flere initiativer fra forskjellige medlemmer for å gjøre hallen 

triveligere og praktisk mer tilrettelagt.  

 

Da det har oppstått noen utfordringer i forhold til treningsmuligheter blir 

Hilde bedt om å gå gjennom fastavtaleordningen med oss.  

 

3. Hundepromenaden Agria Dyreforsikting Norge 

Charlotte og Ramona har tatt ansvar for å organisere promenaden 26. mai og 

det blir lagt ut informasjon om dette på dette på Facebook.  

 

4. Hundens dag 

Hundens dag er 01.juni. Det skal bli et arrangement på Setermoen. Det er en 

arbeidsgruppe som Trude Strand Bjørnsund leder og som skal organisere videre 

arbeidet med det.  

 

5. Bruk av treningsbanen på Steiland 

Kassereren ved Jutta Maurer ga uttrykk for bekymring om Bardu hund sin 

økonomiske framtid. Treningshallen er har leieutgifter på kr 12500 pr måned 

og strøm- og nettleieutgifter på ca 4000,- - 5000,- kr pr måned. Dette er store 

utgifter og det kan blir en utfordring for Bardu Hund. 

Det blir drøftet om trening på Steiland skal betales likt trening i hallen. 



De fleste medlemmer betaler ikke fastavgift om sommeren da Steiland er gratis 

pr i dag. Innføring av treningsavgift kan øke inntekten til Bardu Hund. 

  

Under diskusjonen etterpå kommer det fram at man ikke ønsker dette fordi det 

kan ekskludere personer som ikke har mulighet til slike utgifter. Man ønsker et 

lavterskels tilbud.  

Det kommer videre forslag om at man burde jobbe for økt inntekt via 

kursvirksomhet, søker om midler, har aktiviteter som loppemark ect.  

Og så burde det fortsatt jobbes med å søke etter treningslokaler som er 

rimeligere enn pr i dag.  

 

6. Sosial aktiviteter 

Aktiviteter som  styrke sammenhold i klubben, bidra til nye medlemmer og 

mer inntekt.  

 

Vi hadde påskeaktivitet der Maja, Ramona og Charlotte tok ansvar for. De som 

var der, likte seg meget godt. 

 

Det blir foreslått: 

Sankthansaften grillen,  Maja kan ta ansvar for det 

 

Loppemarked , Rina og May-Hege vil ta ansvar for det 

 

Halloweenkveld, julegrøtkveld (Birgit kan koke grøt), byttekveld, går tur med 

hund sammen med andre, bruk verksted leie, barn og hund, deltar på 17.mai 

toge som Bardu Hund      , under villmarksmesse kan vi aktiviteter på hallen, 

Martna,    

Ser også forslagene som har kommet fram sist medlemsmøte i februar: 

 

- Åpen dag høst/vår i lokalene 

- Medlemsdager, aktivitetsdag 

- Gå turer, tilbud om å gå på Birgits eiendom 

- Påskelabyrint 

- Halloween 

- Agria promenade 

- Utleie av hallen til privatpersoner 

 

7. Hvilke kurs er ønsket og hvordan vi skal få organisert alle ønskene som kom 

fram på årsmøte 

På siste møte kommer det fram følgende ønsker: 

Smellerkurs, 

Noseworkkurs 



Blodsporkurs 

Bronsemerkekurs- gjennomført 

Jaktkurs 

Intro slalomhjelpskurs - gjennomført 

Valpekurs- utsatt til juni 

Unghundkurs 

Klikkerkurs 

Hundesterk 

Kompani hundevis 

Klippekurs 

 

Hilde lå fram instrukser hvordan man organisere og gjennomføre kurs. Dette skal 

vedlegges referatet 

 

8. Andre ting som dukket opp 

Noen medlemmer i klubben hadde noen dårlige opplevelser. Dette har blitt 

drøftet.  

Alle var enig om at det er viktig at folk trives i hundeklubben. At man er 

positiv forsterkende, ta hensyn på hverandres behov, gir positive 

tilbakemeldinger. Viser god sosial kompetanse.       

 

 

 

 
 


